
Minnesanteckningar Västra/Park föräldraförening 
Styrelsemöte 1 september 2016 kl. 18.00  19.30 

 

Val av sekreterare samt 2 justerare 
Ordförande öppnade mötet. Till sekreterare valdes Nina Persson. Till justerare valdes Fredrik 

Borg och Therese Lundén. 

  

Presentation av mötesdeltagare 
Henrik Svensson, Fredrik Borg, Nina Hedström, Malin Karlson, Lilian Darius, Niklas Åkesson, 

Teresa Kalisky, Nina Persson, Therese Lundén och Marielle Stensson, Elin Gunnarsmo. 

 

Föregående mötesprotokoll 
Ordförande gick igenom förra mötesprotokollet. 

 

Kassarapport 
Kassören informerade om att vi i dagsläget har 12.225 kr i kassan. Vi kommer be lärarna 
hjälpa oss att dela ut inbetalningskorten för medlemsavgiften i år igen eftersom vi skulle få 
betala en avgift för att koppla på oss på betalningstjänsten Swish. 
 
Information från skola och fritids 
Västra skolan: 

- Smörblomman: ”bra-kompis” vägg, matematik, språk, lära-känna varandra övningar 

- Linet: lära-känna-övningar, lära-mig träd, projekt om spindlar, bokstaven S 

- Vallmon: varit på Lagerhuset, lära-känna övningar 

- 1:or: små bokstäver, 0-2, hösten, engelska (färger och djur) 

- 2:or: glada och goa barn, svenska och matte flyter på bra, baskunskaper från 1:an 

           värdegrundsarbete bra kompis, jorden, månen och stjärnbilder, grej of the day 

 

Det har varit en lugn och skön start i både förskoleklasserna och i skolan.  

 

Parkskolan:  

- Åk 3: flytande och fast form, studiebesök på Ekehagen, läser 15 min om dagen 

- Åk 4: planeterna, målar i 3D, matten upp till 10000, Sverige och läsförståelse 

- Åk 5: besök på Nordens ark (djurskötare för en dag), har fått medel som täckte alla 

kostnader, tagit med sig frågeställningar från skolorna utanför centralorten också, 

medeltiden, matten upp till en miljon. Mycket kring läsning 

- Åk 6: människokroppen, enkla maskiner i teknik, matten decimaltal, engelska plural 

med ”s”, intervjuar varandra i engelskan, v 37 och v 39 elevens val i samband med 

utvecklingssamtal (andra pedagoger än ordinarie klasslärare) 

 

Föräldramöten direkt efter föreläsningen 12 september för samtliga klasser på Parkskolan 

 

Info från rektor 
Under det här läsåret går hälften av personalen ”Läslyftet” med syfte att utveckla sina 

strategier för att lära sina elever läsa, lära och få inspiration av varandra. Blir förhoppningsvis 

lika positivt som Mattelyftet. Lärare även från Arentorp och Levene. 

 

Positiv inledning på läsåret, barn och lärare tackar för glassen! 

 

Hög behörighet i den här enheten (Västra/Park), även slöjdlärare är på gång. Väldigt kul! 

Nya Torsgårdsskolan: 



Skolan kommer vara klar hösten 2018. Inomhusmiljön är fastställd, går inte att påverka mer. 

Inredningen går dock att vara med och påverka. Just nu tittar man på utomhusmiljön. På 

ritaregården ska det vara bild, musik och även fritids 

 

Vi skickar med att de ska se över gatan utanför (Johan Brinks gata) och kanske kan jobba 

med avsmalnad gata, där många kör väldigt fort 

 

Dialogforum – val av representanter 
Är ett forum som Vara kommun startat där representanter från Bildningsnämnden, alla 

föräldraföreningar samt rektorer bjuds in för att prata om skolans värld och vad man kan 

hjälpas åt att göra. Vår är den förening som deltagit mest flitigt. 

 

Mötet väljer Ingela Stigson och Fredrik Svensson som våra representanter.  

  
Föräldramöten 
Elin ber om hjälp med att informera om vår förening. 

 

Föreläsning 12 sep med Kajsa Tengblad 

Vi har hyrt in Kajsa Tengblad den 12 september på Konserthuset som föreläser om ett 

väldigt aktuellt ämne: sociala medier, självbild hos unga. På dagen ger hon en föreläsning för 

barn (3:or och 4:or tillsammans och 5:or och 6:or tillsammans) medan föräldrar har bjudits in 

till kvällen med hjälp av skolan som tagit emot anmälningar 

 

Nina Hedström och Nina Persson kommer hälsa alla välkomna och träffas i Konserthuset 

senast 17.40. Nina P ordnar en liten blomma till föreläsaren. 

 

Skola och fritidslokaler 

Vi fick en möjlighet att titta på ritningarna på nya Torsgårdsskolan. 

 

Övriga frågor 

Önskemål från kassören om att få en lista med alla elever 

 

Nästa möte 

Måndag 14 november kl. 18.00 på Parkskolan. 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Nina Persson 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Therese Lundén   Fredrik Borg 


